



COMMISSION SCOLAIRE CENTRAL QUÉBEC
CENTRAL QUÉBEC SCHOOL BOARD

TO: NEW BOARD STAFF MEMBERS

Central Québec School Board's Social Club relies on automatic deductions from pay cheques in order to organize different activities throughout the year. The amount of the deduction is \$2.00 bi-weekly. The payroll department requires that each employee sign an authorization form to have this amount deducted automatically. Therefore, **if you are interested** in joining the social club, would you kindly sign the form below and return it to payroll at your earliest convenience. Should you have any questions about the activities organized, please don't hesitate to ask any of the members of the committee.

A: TOUT(ES) NOUVEL(LS) EMPLOYÉ(E) DU CENTRE ADMINISTRATIF

Le Club social de la Commission scolaire Central Québec compte sur les déductions automatiques des chèques de paie des employé(e)s afin de planifier des activités au cours de l'année. La déduction représente un montant bihebdomadaire de 2,00. Le service de la paie exige que chaque employé(e) autorise par écrit cette déduction. **Si vous êtes intéressé** à être membre du club social, nous vous demandons de signer le coupon au bas de la feuille et de le retourner au service de la paie le plus tôt possible. Si vous avez des questions concernant les activités organisées, n'hésitez pas à parler aux membres du comité.

.....
AUTHORIZATION / AUTORISATION

NAME/NOM : _____

I authorize the payroll department to deduct \$2.00 per pay for the Social Club.

J'autorise le service de la paie à déduire 2,00 \$ par paie pour le Club Social

Employee's signature/ Signature de l'employé(e)